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Tisztelt Közgyűlés! 
 
Az a bizottsági üléseken, illetve azokat követően felmerült, testületi döntést igénylő témákról, a 
bizottságok ülésein a közgyűlés ülésére készült előterjesztésekhez kapcsolódó véleményekről, 
javaslatokról az alábbiakban számolok be; a megyei önkormányzat működésével kapcsolatos kérdésekről, 
jelentősebb feladatokról, illetve az előző ülés óta lefolytatott tárgyalásokról, eseményekről a következő 
tájékoztatást adom:    
 

I. 
 

BESZÁMOLÓ 
 

 
 

1. A két ülés között tett intézkedésekről szóló tájékoztatás 
 

− A testület 2018 júniusában tárgyalta, s az 51/2018. (VI. 14.) Kgy. határozatával elfogadta a 
Nógrádi Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. alapító okirata módosítását, továbbá a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát.  
A Balassagyarmati Törvényszék Cégbírósága a Cg.12-09-006043/86 számú végzésével a 
változás bejegyzését elrendelte.  
 

2. A bizottsági üléseken, illetve azt követően felmerült testületi döntést igénylő témák, a 
bizottságok ülésein a közgyűlés üléseire készült előterjesztésekhez kapcsolódó vélemények, 
javaslatok 

 
 

− Javaslat Nógrád Megye Önkormányzata 2018. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 
szóló tájékoztató elfogadására 
Az előterjesztést mindkét bizottság megtárgyalta. 
 
A határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 
 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 0 nem, 2 tartózkodás 
Területfejlesztési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
 
 

− Javaslat Nógrád Megye Önkormányzata 2018. évi költségvetésének II. számú 
módosításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
Az előterjesztést mindkét bizottság megtárgyalta. 
 
A rendelet-tervezet szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 
 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 0 nem, 2 tartózkodás 
Területfejlesztési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
 
 
A határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 
 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 0 nem, 2 tartózkodás 
Területfejlesztési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
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− Javaslat a Nógrád Megyei Értéktár Bizottság tagjának megválasztására 
Az előterjesztést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. 
 
A határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 
 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
 

− Javaslat 
 I. a Mihálygergéért Alapítvány  

II.A „Háztartások Foglalkoztatásáért” Alapítvány 
támogatására 
Az előterjesztést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. 
 
Az I. sz. határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 
 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
 
A II. sz. határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 
 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
 
 

− Javaslat a „Megyei identitás erősítése” című TOP-5.3.2-17 kódszámú pályázaton való 
részvétel jóváhagyására 
Az előterjesztést mindkét bizottság megtárgyalta. 

 
A határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 

 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
Területfejlesztési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 
− Beszámoló a Nógrádi Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. 2018. június, július és 

augusztus hónapban végzett tevékenységéről 
Az előterjesztést mindkét bizottság megtárgyalta. 

 
A határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 

 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
Területfejlesztési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
 

− Tájékoztató az Állami Számvevőszék által készített „A 2016. október 2-án megtartott 
országos népszavazás lebonyolításához felhasznált pénzeszközök elszámolásának 
ellenőrzése” jelentésről  
Az előterjesztést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. 
 
A határozati javaslat szavazati arányait az alábbi táblázat tartalmazza: 
 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
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II. 
 

Az előző közgyűlés óta lefolytatott tárgyalásokról, eseményekről 
 

 
Június 8-án dr. Bablena Ferenc István alelnök úr képviselt Salgótarján Megyei Jogú Város 
meghívására a Holokauszt salgótarjáni áldozatainak tiszteletére rendezett városi ünnepségen. 
 
Június 12-én részt vettem a J.L. SEAGULL Alapítványi Iskola meghívására az „Esélyteremtés nőknek 
Nógrádban” elnevezésű EFOP-1.2.9-17-2017-00001 számú projekt keretében megvalósuló Család és 
KarrierPONT átadásán. 
 
Június 13-án a Nyugdíjasok Nógrád Megyei Szövetsége meghívására részt vettem és Fővédnökséget 
vállaltam a VIII. alkalommal megrendezett Nyugdíjasok Országos Könnyűzenei Találkozóján. 
 
Június 14-én részt vettem a Magyar Államkincstár meghívására a Megyeháza Dísztermében 
megrendezett TOP információs napon. 
 
Június 15-én a POFOSZ elnökének meghívására jelen voltam a Magyar Politikai Foglyok Szövetsége 
Nógrád Megyei Szervezete félév-értékelő taggyűlésén. 
 
Június 16-án jelen voltam a Salgótarjáni Vadvirág Óvodáért Egyesület meghívására Zagyvarónán 
megrendezett Zagyva-Party rendezvényén. 
 
Június 19-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úr képviselt Salgótarján Megyei Jogú Város 
meghívására Salgóbányán a Buczkó Géza szobrászművész által 1936-ban készített I. világháborús 
honvéd emlékmű felújítás utáni ünnepélyes átadásán. 
 
Június 23-án dr. Bablena Ferenc István alelnök úr részt vett a béri polgármester úr meghívására a IV. 
Vitézi Találkozón Béren. 
 
Június 25-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úr részt vett és köszöntőt mondott dr. Hajas Pál 
Dunamenti Állatfajták Génmegőrző Nemzetközi Egyesülete meghívására Kozárdon „Ökoszisztémák-
Termékek-Fajtafenntartás” című nemzetközi szakmai konferencián. 
 
Június 28-án a „Baglyaskő” Idősek Otthona igazgatójának meghívására dr. Bablena Ferenc István 
alelnök úrral részt vettünk az MMSZ Egyesület Gondviselés Háza – „Baglyaskő” Idősek Otthona 
fennállásának 10. évfordulója alkalmából rendezett ünnepségen. A Szent Lázár Megyei Kórház és 
Salgótarján Megyei Jogú város Önkormányzata meghívására dr. Bablena Ferenc István alelnök úrral 
jelen voltunk a Semmelweis Napi ünnepségen. 
 
Június 29-én a Magyar Olimpiai Bizottság meghívására ellátogattam Bánkra a Magyar Olimpiai 
Akadémia Országos és Nemzetközi Olimpiai Táborába. 
dr. Bablena Ferenc István alelnök úr részt vett és előadást tartott Kozárdon a „Híd mely minket 
összeköt” – Nemzetközi Csipkekonferencia Palócföldön” című rendezvényen. A Hanns-Seidel 
Alapítvány és a Polgári Szécsényért Alapítvány szervezésében és meghívására részt vett Nógrádszakál 
Ráróspusztán a Példakép Tábor Nógrád megyei hátrányos helyzetű roma és nem roma gyermekek 
számára rendezett programon. 
 
Június 30-án dr. Bablena Ferenc István alelnök úr jelen volt a Ságújfaluban megrendezett Szent László 
Napi Falunapon majd a József Attila Művelődési Központban megrendezett Pest-Salgótarján, a MÁV 
első vasútvonala 150 éves alapítására rendezett Vasúttörténeti Emlékkiállítás megnyitóján vett részt. 
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Július 6-án dr. Bablena Ferenc István alelnök úr képviselt a Sziráki Polgármester asszony meghívására 
a „Szegregált élethelyzetek felszámolása komplex programokkal Szirákon” című pályázati projekt 
megvalósításának nyitó rendezvényén. 
 
Július 7-én dr. Bablena István Ferenc alelnök úrral részt vettünk a Karancs-Kápolna Alapítvány és 
Karancsalja Község Önkormányzata meghívására a Karancs környéki Keresztények találkozóján a 
Karancs hegyi Kápolnánál. Ünnepi beszédet mondtam Herencsényben a Herencsényi Palóc Búcsún és 
Falunapon. 
 
Július 11-én Nemti Község polgármesterének meghívására részt vettem az önkormányzat épületének 
energetikai korszerűsítésének, kivitelezési munkáinak műszaki átadás-átvételi eljárásán. 
dr. Bablena Ferenc István alelnök úr a Nógrád Megyei Kereskedelmi és Ipar Kamara meghívására 
jelen volt a „Déli Nyitás Afrika” Fórumon.  
 
Július 25-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úr részt vett a Salgótarján Megyei Jogú város és az Új 
Palócország Egyesület meghívására Salgótarjánban a II. Salgótarjáni Pont Itt Partyn. 
 
Július 27-én részt vettem a Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit Kft. meghívására az UNESCO 
Globális Geopark címének felülvizsgálati eljárása keretében hazánkba érkező szakértők tiszteletére 
rendezett díszvacsorán. 
 
Július 28-án Mátramindszent Község Önkormányzat meghívására részt vettem Mátramindszenten a 
IX. Falunapon. 
 
Augusztus 1-jétől Dr. Bagó Józsefet bíztam meg a megyei jegyzői feladatok ellátásával. 
 
Augusztus 3-án a Balassi Bálint Asztaltársaság és a Magyar Alkotói Művészek Szlovákiai 
Egyesületének meghívására a közösen rendezett Parola című kiállításon mondtam köszöntőt. 
 
Augusztus 4-én a Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság és Héhalom Község 
Önkormányzata meghívására részt vettem és ünnepi köszöntőt mondtam a Héhalom Önkéntes Tűzoltó 
Egyesület rendszerbeállító ünnepségén. Jelen voltam a Szügyben és Rákóczibányán megrendezett 
Falunapokon. 
 
Augusztus 5-én részt vettem Cereden a 23. Ceredi Nemzetközi Művésztelep nyílt napján. 
 
Augusztus 7-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úr képviselt Budapesten a Magyar Kézművesség 
nyári országos pályázata megyei kitüntetettjeinek díjátadó ünnepségén. 
 
Augusztus 11-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úrral Szurdokpüspöki Község Önkormányzata 
meghívására jelen voltunk a XI. Libafesztiválon. Piliny Község Önkormányzata meghívására dr. 
Bablena Ferenc István alelnök úrral és Dr. Bagó József megyei jegyző úrral részt vettünk a II. 
Grillfesztiválon. 
 
Augusztus 18-án részt vettem Erdőkürt Község Önkormányzata meghívására a Falunapon. Jelen 
voltam Tereske Község Önkormányzata meghívására a Nyugat-Nógrádi Települések találkozóján. 
Részt vettem az Őrhalmi és Tari Községi Önkormányzatok meghívására a Falunapokon. 
dr. Bablena Ferenc István alelnök úr részt vett Varsány Község Önkormányzata meghívására a 
Varsányi Lepényfesztiválon. 
 
Augusztus 19-én Csécse Község Önkormányzata meghívására részt vettem a Falunapon. 
 
Augusztus 20-án dr. Bablena Ferenc István és Barna János alelnök urakkal, dr. Bagó József megyei 
jegyző úrral részt vettünk, valamint ünnepi köszöntőt mondtam a Kazáron megrendezett ünnepi 
közgyűlésen.  
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dr. Bablena Ferenc István alelnök úr részt vett Mátraterenyei Község Önkormányzata meghívására a  
Szent István napi ünnepségen és Falunapon. 
 
Augusztus 22-én Mátramindszent Község Önkormányzata meghívására részt vettem a 
Mátramindszenti orvosi rendelő ünnepélyes átadásán. 
 
Augusztus 24-én a Bátonyterenye-Maconka Szabadidő- és Sporthorgász Egyesület meghívására részt 
vettem a Társasági és Média Horgászverseny versenyindító rendezvényén. 
 
Augusztus 25-én Kétbodony Község Önkormányzata és az Együtt Kétbodonyért Közhasznú Egyesület 
meghívására részt vettem a XVI. Szilvaszombaton. Vizslás Község Önkormányzata meghívására jelen 
voltam a 22. Falunapon, valamint Dorogháza Község Önkormányzata meghívására részt vettem 
szintén a Falunapon. 
 
Augusztus 27-én tartotta rendkívüli ülését a Nógrád Megyei Önkormányzat Közgyűlése. 
 
Augusztus 30-án az Emberi Erőforrások Minisztériuma és az Oktatási Hivatal meghívására részt 
vettem és megnyitó köszöntőt mondtam a Nógrád Megyei Szakmai Tanévnyitó Konferencián a 
Megyeháza Dísztermében. 
 
Augusztus 31-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úr képviselt Salgótarján Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Nógrádi Bányász Nyugdíjas Szakszervezeti Bizottság meghívására a 68. 
Bányásznap alkalmából rendezett koszorúzási ünnepségen. 
 
Szeptember l-jén Dr. Bagó József megyei jegyző úrral részt vettünk Béren az Országos Magyar 
Vadászkamara meghívására a XXVII. Nógrád Megyei Vadásznapon. Bátonyterenye Város 
Önkormányzata meghívására jelen voltam a Bátonyterenyei Városnap és Testvérvárosi Találkozón. 
Szilaspogony Község Önkormányzata meghívására részt vettem a Kőleves Fesztiválon. Jelen voltam 
Pest-Salgótarján, a MÁV első vasútvonala 150 éves alapítására elkészült emléktábla ünnepélyes 
avatásán. A Bányaipari Dolgozók Szakszervezetének valamint Nemti Község Önkormányzatának 
meghívására részt vettem a 68. Bányásznapi megemlékezésen. 
 
Szeptember 2-án jelen voltam Somoskőújfalu Község Önkormányzata meghívására a 68. 
Bányásznapon. Ünnepi köszöntőt mondtam a Bátonyterenye Város Önkormányzata és a Nógrád 
Megyei Bányász Nyugdíjas Szakszervezeti Bizottság meghívására Bátonyterenyén a 68. 
Bányásznapon. 
 
Szeptember 7-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úr az Óbudai Egyetem meghívására részt vett a 
Salgótarjáni Képzési Központ és Kutatóhely Tanévnyitó Ünnepségén. A Dornyai Múzeumban jelen 
volt a Bányász Kohász 150 éves megemlékezésén. 
 
Szeptember 8-án részt vettem Somoskőújfaluban a II. Határmenti Bűnmegelőzési Napon. Vanyarc 
Község Önkormányzata meghívására jelen voltam a Haluskafesztiválon, valamint Szuha Község 
Önkormányzata meghívására a XXIII. Szuhai Búcsún és Falunapon. 
 
Szeptember 9-én dr. Bablena Ferenc István alelnök úr részt vett Héhalom Község Önkormányzata 
meghívására a Héhalmi Kisboldogasszony Búcsún. 

Szeptember 10-én Szécsény Város Önkormányzata meghívására részt vettem Szécsény városa és a 
Házikó Farm cégcsoport új hűtőház, gyümölcs feldolgozó és palackozó üzem alapkőletételén. 

Szeptember 13-án a Nógrád Megyei Kormányhivatal meghívására dr. Bagó József megyei jegyző úr 
részt vett a Nógrád Megyei Államigazgatási Kollégium ülésén. 
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Szeptember 14-én Buják Község Önkormányzata meghívására részt vettem „A Bujáki Szent-Györgyi 
Albert Általános Iskola energetikai korszerűsítése” című pályázathoz kapcsolódó szemléletformáló 
rendezvényen. 

Szeptember 15-én a Megyei Polgárőr Szövetség meghívására részt vettem Romhányban a Megyei 
Polgárőr Napon. Karancskeszi Község Önkormányzata, a NAK Nógrád megyei Szervezete, a 
MAGOSZ Nógrád megyei Szervezete és a Palóctáj Méhész és Környezetvédő Egyesület meghívására 
jelen voltam a IV. Palóc Méhész és az I. Gazdatalálkozón. Jobbágyi Község Önkormányzata 
meghívására részt vettem a Falunapon. 

 
Salgótarján, 2018. szeptember 14. 
 
         Skuczi Nándor 
 
 
 
 

HATÁROZATI JAVASLAT 
 

 
A közgyűlés a két ülés között történt főbb eseményekről, a közgyűlés ülésére készült 
előterjesztésekhez kapcsolódó bizottsági véleményekről, javaslatokról szóló beszámolót elfogadja. 
  
 
Salgótarján, 2018. szeptember 20. 
 

 
 
 

Skuczi Nándor 
a Nógrád Megyei Önkormányzat  

Közgyűlésének elnöke 

Dr. Bagó József 
Nógrád megyei jegyző 

   


